
Antwoord:
Voor de wijzigingsplannen en de lopende band is een extern juridisch advies opgevraagd. 
Deze is als bijlage toegevoegd.
Daarnaast is door het college van burgemeester en wethouders aangestuurd op een 
totaalplan. Dit totaalplan is op 10 januari 2022 ingediend. Hieruit blijkt dat het vanuit de 
bedrijfsvoering wenselijk is dat er meer koppelingen komen dan enkel de lopende band. 
Uitgangspunt van het college van burgemeester en wethouders is om het totaalplan te 
beoordelen en niet op losse onderdelen een besluit te nemen.


